
FAU-møte 12.02.2020 

1. Ikke tilstede 

4A – 5A – 6A – 7A 

 

2. Rektor informerer 

2.1 Rektor slutter 

Morten gir seg som rektor etter 24 år på syv ulike skoler. Fyller 60 år i år og går over i ny 

stilling som undervisningsinspektør på Fjellhamar skole. Blir del av ledergruppa der. 

Stillingsutlysning kommer snart og det vil bli spesifisert at den ledige rektorstillingen vil være 

på Åsen skole. Ønsker innspill fra FAU med hensyn til annonsetekst. 

Morten ønsker fortgang i prosessen for å få ny rektor involvert i planlegging og bygging av ny 

skole. Aktuelle kandidater bør ha erfaring og tidsperspektivet må være minst 4-6 år. Skolen 

skal stå ferdig i 2025. Riving/bygging begynner i 2023 og i denne 2-års perioden flytter 

elevene til Benterud skole. I 2025 skal Finstad bygge ny skole. I denne perioden skal vi ta 

imot skolens elever. 

2.2 Elevundersøkelsen (5.-7. trinn) 

Resultatene fra denne undersøkelsen er presentert klassevis. I hovedsak ett området som skal 

forbedres og ett som skal bevares 

- Arbeidsro i klassen, generelt noe uro i klassene. Her må vi bli bedre! 

- Hjelp og oppmuntring fra foreldre til lekser. Bra respons her! 

2.3 Prøveprosjekt på 7. trinn 

Trinnet har i en periode vært delt opp i tre grupper. Tilbakemeldingene fra elevene har vært 

gode og skolen ser nå på muligheten for å ha en slik løsning permanent. Det betyr at man går 

fra å ha to klasser til tre klasser på dette trinnet. Man har gjennom dette tiltaket klart å nøste 

opp i gruppedynamikken 

2.4 Annet  

Lærerutfordring i 6B. Ny lærer sa opp i prøveperioden (14 dager oppsigelsestid). Intervju med 

tre aktuelle kandidater pågår. 

 

3. 17.mai 2020 

Diskusjon om hvorvidt skolen skal slutte seg til kommunens program også i 2020. Generelt 

negative opplevelser fra fjoråret, særlig hva gjelder sikkerhet og en følelse av at kommunen 

ikke er interessert i å diskutere alternative togruter etc. Det har heller ikke vært kalt inn til 

evaluering av fjoråret fra kommunens side. På bakgrunn av dette ble det under møtet en 

avstemning blant FAU-representantene om hvorvidt man skal gå for egen markering også i år 

(i likhet med 2018). Dette ble enstemmig vedtatt. 

Beslutningen over vil ha noen konsekvenser. Man vil mest sannsynlig ikke få tilgang til korps 

(alternativet blir korpsmusikk over høyttaler) og det forutsettes at politiet godkjenner 

alternativ togrute. 



Komiteen vil invitere Finstad til å gå sammen med oss dersom også de velger å ikke slutte seg 

til kommunens markering. Vi vil forsøke å få Lørenskog sykehjem inn i ruten, til tross for høy 

byggeaktivitet i området. 

Til tross for avkortet markering på skolen i 2019, var inntektene (ca NOK 49 000) tilsvarende 

2018. Et ønske om å kutte ut sukkerspinn (?) og redusere prisene på mat fortløpende 

istedenfor å dele ut gratis mot slutten av arrangementet. På den måten kan vi unngå at 

deltakere utsetter kjøp i påvente av maten skal bli gratis. 

Maria (leder FAU) informerer kommunen om at vi går for alternativ togrute og spør om vi 

kan få korps. Maria kontakter også Finstad skole og barnehager i området for å spørre om de 

ønsker å gå med oss.  

 

 

 

 


